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 Zápis z 16. zasedání Komise pro sport a volný čas 
dne 15.07.2024 

 

Přítomni: Rostislav Veselý, Miroslav Stehno, Mgr. Tomáš Mahel, Mgr. Lenka Formanová, Ing. Radek 
Nedělka, David Partl, DiS., Mgr. Vít Rosecký 

Dále přítomni: Jaroslav Hedvičák, místostarosta, garant, Radek Pohanka, TJ Žďár nad Sázavou, oddíl 
atletika; Mgr. Petr Sedlák, Mgr. Ivana Miklíková 

1. Program jednání komise 

V době hlasování bylo přítomno 7 členů komise.  

 

Dostavil se pan Radek Pohanka, TJ Žďár nad Sázavou, oddíl atletika. 

 

Usnesení 
Komise schvaluje program svého jednání dne 15.07.2024. 

 

Hlasování: Pro: 7 Proti: 0 Zdržel se: 0 SCHVÁLENO 
 
 
Usnesení 
Komise schvaluje přítomnost hosta pana Radka Pohanky, zástupce TJ Žďár nad Sázavou, oddíl atletika. 
 
 
Hlasování: Pro: 7 Proti: 0 Zdržel se: 0 SCHVÁLENO 
 

2. TJ Žďár nad Sázavou, oddíl atletiky – doskočiště pro skok vysoký 

Předseda komise pan Rostislav Veselý přivítal nového člena komise pana Víta Roseckého a zástupce TJ Žďár 
nad Sázavou pana Radka Pohanku. Pan místostarosta Jaroslav Hedvičák seznámil členy komise s výsledky 
průzkumu k projednávanému bodu doskočiště pro skok vysoký. Uvedl, že ve městě připadají v úvahu pro 
využití sportovců tři doskočiště, a to na 4. základní škole a 2. základní škole. Na ZŠ Palachova mají k dispozici 
5 ks žíněnek. Poté se k projednávanému bodu vyjádřil pan Radek Pohanka, který mimo jiné uvedl, že 
s disciplínou skok vysoký se už setkávají děti z kategorie přípravek na závodech v rámci atletického čtyřboje 
v Kraji Vysočina. Pro zkvalitnění tréninků potřebuje oddíl atletiky venkovní doskočiště pro skok vysoký 
s nepromokavou plachtou a s pojízdným uzamykatelným krytem, aby mohlo být využíváno permanentně při 
trénincích během letní sezony. Doskočiště by bylo umístěno v areálu hřiště 2. ZŠ Žďár nad Sázavou a mohly 
by ho využívat jak děti z atletického oddílu, tak i děti z 2. a 3. základní školy a rovněž i dospělí sportovci. 
Předběžná cena doskočiště se pohybuje kolem 280 tis. Kč. 130 tis. Kč je oddíl atletiky TJ Žďár nad Sázavou 
schopen hradit ze svých prostředků a k pořízení chybí 150 tis. Kč. TJ Žďár nad Sázavou žádá město  
o bezúročnou půjčku ve výši 150 tis. Kč. K tomuto bodu jednání proběhla diskuze, po níž bylo přistoupeno 
k hlasování.   
 
Usnesení 
Komise pro sport a volný čas po projednání všech variant doporučuje radě města schválit dohodu  
o bezúročné zápůjčce mezi městem Žďár nad Sázavou a TJ Žďár nad Sázavou, z.s. na zakoupení doskočiště 
pro skok vysoký.   

 

Hlasování: Pro: 7 Proti: 0 Zdržel se: 0 SCHVÁLENO 
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Po projednání druhého bodu zasedání odešel pan Radek Pohanka a člen komise pan David Partl. Dále bylo 
přítomno 6 členů komise.  
 

3. Aktualizace sportovních oddílů a sportovišť dle PUS 

Pan místostarosta Jaroslav Hedvičák seznámil členy s tím, že oddíl gymnastiky Školního sportovního klubu 
AŠSK Active SVČ Žďár nad Sázavou bude v nastávajícím školním roce trénovat v sokolovně KINSKÝ Žďár ve 
Žďáře nad Sázavou 2 a z toho důvodu je potřeba doplnit uvedené sportoviště k využívání tímto sportovním 
oddílem do seznamu sportovních oddílů a sportovišť dle Podmínek užívání sportovišť pro příspěvkové 
organizace města. Z toho důvodu členové komise hlasovali o následujícím usnesení.  

 

Usnesení 
Komise pro sport a volný čas po projednání žádá odbor školství, kultury, sportu a marketingu o doplnění 
sportoviště – sokolovna Žďár nad Sázavou 2  - u Školního sportovního klubu AŠSK Active SVČ Žďár nad 
Sázavou, pobočný spolek – moderní gymnastika do seznamu sportovních oddílů a sportovišť dle Podmínek 
užívání sportovišť pro příspěvkové organizace města. 

 

Hlasování: Pro: 6 Proti: 0 Zdržel se: 0 SCHVÁLENO 
 
 

4. Různé 

Komise pro sport a volný čas se dohodla, že další zasedání se uskuteční v úterý dne 10. září 2024.  

 

 
 
 
 
Zapsala: Mgr. Ivana Miklíková 
Dne: 15.07.2024 
Předseda sportovní komise: 


